
 

 

Hrvatski mačevalački savez,  Federation Croate d´Escrime ,Croatian Fencing federation 
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www.hms.hr , crofencing@hi.t-com.hr 

Zapisnik sa 12.  sjednice Izvršnog odbora koja je  održana u  utorak 25.10.2011. u   prostorijama 
Hrvatskog mačevalačkog saveza,Trg krešimira Ćosića 11 sa početkom od 17,00 sati  
 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :  Kvesić,Grah,Gačeša, Kovačić,Bičanić  
                                               
Odsutni članovi I.O.HMS-a : Ljutić, Munivrana,Petričić,Brežan,Živolić,  
 
Ostali prisutni  :  Marolt       
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda  
2. Verifikacija   zapisnika sa  10 i 11. sjednice I. O. HMS-a 
3. Izvješće o stanju i promjenama na žiro računu  - Marolt  
4. Izvješće o učinjenom od posljednje sjednice - Marolt  
5. Izvješće Svjetsko veteransko prvenstvo Poreč 2011 – Marolt 
6. Izvješće „Prezentacija  Catania – Med.prv.2012“ - Marolt 
7. Izvješće sa SP Catania 2011 - Kovačić 
8. Određivanje mjesta natjecanja i delegata za natjecanja : 
 

� EKIPNO PRVENSTVO – SPLIT 
� ŠKOLSKO PRVENSTVO – ZAGREB 
� BOŽIČNI TURNIR - ZAGREB 

 
9. Prijedlog organizacije Mediteranskog i Europskog 
         juniorsko/kadetskog prvenstva Poreč 2012 – Marolt 

10.       Ostalo  
� INFORMACIJA O PLANU HOO  (RAZGOVOR 25.10.11) 
      IZNOS ZA SPORT   
� ZAMOLBA MK KARLOVAC 
� ZAMOLBA MK ŠPADA 
� ZAMOLBA ZA PRISTUPANJE MEĐ. SEMINARU I ISPITU 
      ZA SUCE 
� INFORMACIJA O KAZNI U ITALIJI –KOVAČIĆ,MAROLT 
� PREPISKA SA MK DMITAR-ZVONIMIR 

 
Zapisnik: 
 
U uvodnom obraćanju članovima Predsjednik g. Kvesić naglasio je da je ovo povijesna 
sjednica I.O.HMS-a budući je organizirana i putem Skyp video konferencije pa na njoj 
prisustvuju   članovi izvan Zagreba i to : g. A. Prišćan na putu u  Turskoj,g. Živolić iz Poreća 
te g. Mađor-Božinović iz Splita. 
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Ovakav način izuzetno doprinosi boljem radu i održavanju sjednica o manjem trošku za sve, 
ali budući da još nije verificiran i proveden u Statutu tu dopunu treba pripremiti sa slijedeću 
Skupštinu. Do tada će sve odluke trebati (ukoliko nije prisutan kvorum) verificirati na prvoj 
slijedećoj sjednici. Ovakav način rada omogućiti će HMS-u da postepeno uključi sve 
zainteresirane u rad, te na taj način postigne zavidnu razinu informiranosti članstva. 

ad1. Jednoglasno prihvaćen  Dnevni red sa dopunama – točka Ostalo 

ad2. Jednoglasno verificirana oba Zapisnika 10 i 11 sjednica I.O.HMS-a  

ad3. Jednoglasno prihvaćeno i odobrene sve promjene 

ad4. Jednoglasno prihvaćeno nakon izlaganja R. Marolta 

ad5. Jednoglasno prihvaćeno nakon usmenog izlaganja R. Marolta u kojem je naglasio da 
„kopija nikada nije kao original“ te da su na ovom prvenstvu bili prisutni problemi koje 
se nije  očekivalo (osoblje dvorane,Plava laguna - Bilten,Gala večera i sl.) uz relativnu 
opuštenost naših djelatnika , ali ipak su od Britanaca g. Sweeny i FIE g. Geuter 
dobivene bezrezervne pohvale  što je malo ublažilo  nezadovoljstvo.  

ad6.  Jednoglasno je prihvaćena informacija R. Marolta o održanoj prezentaciji Poreča kao 
destinacije održavanja Mediteranskog prvenstva 2012 koja je održana na Svjetskom 
prvenstvu u Italiji i sa kojom su članovi I.O.Mediteranske konfederacije bili zadovoljni, 
a svoj doprinos u dijelu koji se tiče provedbe natjecanja dao je i g. Kovačić. Svi članovi 
dobili su generalne Informacije na dva jezika ( FRA i ENG ),prospekt Plave lagune i 
privjesak sa likom Jarca i znakom HMS-a na poleđini. 

ad7. Izvješće je g. Kovačić dostavio na sjednicu u pisanom obliku kratko obrazložio 
naglasivši da   je na pripremama FIE organiziranim i plaćenim od FIE sudjelovao I. 
Komšić nakon što su zbog obveza na fakultetima otkazali Topić i Lovrić , a rezultati su 
u okvirima očekivanih.  Jovanović je za ulazak u 32 imao borbu sa najvećim 
iznenađenjem ovog prvenstva mladim amerikancem Imbodenom i izgubio 15/8 pa  je 
rezultat realan. Pisano izvješće biti će poslano svim članovima I.O.HMS-a. 

ad8.  Određena su mjesta održavanja niže navedenih natjecanja i delegati za ista kako slijedi: 

� EKIPNO PRVENSTVO – SPLIT  delegat Rino Petričić 
� ŠKOLSKO PRVENSTVO – ZAGREB delegat Martina Grah 
� BOŽIČNI TURNIR – ZAGREB delegat Slobodan Gačeša 

 
Naglašeno je da MK Karlovac treba 2012 organizirati Pojedinačno prvenstvo uz 
materijalnu pomoć MSZ-a i pomoć u opremi HMS-a. 

 
ad9. Članovima je R. Marolt  predložio Financijski plan i prijedlog članova 
         Organizacijskog odbora za Europsko jun/kad prvenstvo 2012 (u materijalima) budući je 

organizacija Mediteranskog prvenstva bitno manja i vrlo slična organizaciji Svjetskog 
veteranskog prvenstva i ista, ili malo manja ekipa će i provesti organizaciju. 

         Što se tiče organizacije Europskog jun/kad prvenstva naglasio je da ono predstavlja 
ozbiljan organizacijski napor budući se radi po prvi puta zajedničkom prvenstvu 
juniora i kadeta koje traje 10 dana, a već i samo trajanje predstavlja ozbiljan napor za 
sve djelatnike a k tome još i zahtjevnost obavljanja poslova. Veliki problem koji zajedno 
sa kolegama iz Poreča može predstavljati pronalaženje i obuka asistenata za suce kojih 
trebamo barem 40 za posao u dvije smjene. 

         Slijedeći tjedan prilikom pomoći u prezentaciji po školama u Poreštini biti će prilika 
razgovarati sa odgovornima u Gradu Poreću, kolegama iz MK Špada i odgovornima u 
Plava Laguna d.d. te pronaći najbolji način za rješavanje navedenog problema. 

            g. Živolić iz MK Špada (putem Skyp-a) izjavio je da će se potruditi osigurati mlade 
sportaše iz MK Špada te ostalih sportskih udruga Poreštine budući u školama nije 
naišao na zadovoljavajući odaziv. 
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            g. Kovačić je naglasio da će izuzetno važni biti dogovori sa g. Kralikom i ostalim 
dužnosnicima CEE i onda se tih dogovora moramo ozbiljno držati kako bi se izbjeglo 
moguće nesporazume i da  takovim ponašanjem izbjegavamo odgovornost za moguće 
probleme koji mogu nastati  na prvenstvu. 

ad10.    
 

�  Na prijedlog predsjednika g. Kvesića i g. Kovačića zaključeno je nakon rasprave da za 
MK Karlovac treba prilikom dogovaranja poslova sa PBT-om osigurati određenu/mogući 
količinu traženog materijala. Članovi I.O.HMS-a suglasni su da se ta jednokratna pomoć 
odnosi na Urgentne prilike u MK Karlovac i  ne odnosi se na ostale klubove članove 
HMS-a  

�  Zamolba MK Špada proslijeđena je MSZ-u i na sjednici 18.10.2011. odobrena je posudbe  
       4 al. planše MK Špada. 
�  Članovi I.O.HMS-a nakon rasprave vezano za Zamolbu g. Mijatovića i gđice. Borošak za  
       pristupanje međunarodnom seminaru i ispitu za suce u disciplini floret zaključili su 
       slijedeće: 

a. Potrebno je postupati u skladu sa Pravilnicima HMS-a 
b. I.O.HMS-a bi trebao, ako se želi postupati mimo Pravilnika   donijeti  minimalne 

„Kriterije“ za takvo postupanje budući su ovakve inicijative u interesu hrvatskog 
mačevanja . 

c. Inicijativa se poštuje,ali barem određena procedura mora biti poštivana i predlaže se 
stažiranje na domaćim natjecanjima uz kvalificiranog suca koji bi onda dao preporuku za  
pristup. ( Predan dopis u kojem je g. Limov  mentor) 

d. M. Grah zadužena za sudačku problematiku izjavila je da će preuzetu obvezu na 
Skupštini 2011 o sređivanju sudačke problematike te pripremiti prijedlog za slijedeću 
sjednicu I.O.HMS-a koja treba biti održana u prvom tjednu mjeseca prosinaca. 

�    Predsjednik je članove I.O.HMS-a izvijestio  o prepisci kancelarije sa MK Dmitar 
Zvonimir i naglasio da su dužnosnici iz Osijeka sa kojim je razgovarao na Konferenciji 
HOO-a „ Fer play“ u Poreču dali punu podršku djelovanju MK Dmitar Zvonimir i da 
jedna delegacija HMS-a treba otići u Osijek i dogovoriti konkretnu pomoć pokretanju 
rada u Mk Dmitar Zvonimir, a najteže će biti naći trenera.  

�    Članovi I.O.HMS-a odlučili su nakon prijedloga R. Marolta   da sa FA-tours/Arlen d.o.o.  
agencijom treba potpisati Ugovor kojim bi ta agencija postala agencija HMS-a za 
organizaciju putovanja,kampova,priprema i ostalih potreba HMS-a. 

 
 
 

Sjednica završila u 19,00 sati 

 

 

Zapisničar                                                                             Predsjednik I.O.HMS-a 

            Reno Marolt                                                                                        Željko Kvesić 

            glavni tajnik 

 


